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Verslag bestuursvergadering wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 26 januari 2021. 

Aanwezig: Piet Maanders (vz) Nell Tromp, Tonny Visser, Cora van Beek, Egbert Peeters en Costa 

Blommers (secr). 

Afwezig: Leendert v/d Pol en John Koonen 

Mededelingen: op ons item “wat als de paaltjes weg zijn” zijn vrij weinig reacties gekomen. We 

denken dat nog niet iedereen in de gaten heeft wat dit in de praktijk gaat betekenen. We zullen, als 

het voorstel naar de Raad gaat, nog wel een reactie geven. 

Nieuwe functie Tonny, Tonny gaat als penningmeester werken bij een groep die door de Gemeente is 

aangesteld en die zich gaan bemoeien met het wel en wee van de Kermissen in de stad. 

Vuilnisbak ’t Sas: we zijn er achter gekomen dat in de verschillende straten in het Stadshart 

prullenbakken hangen vaak naast ingangen voor bewoners. Er is ontevredenheid over “waarom juist 

daar” en de mate waarin ze worden schoongehouden. Het is niet prettig voor je bezoekers om in de 

rommel van een ander te moeten gaan staan. De Gemeente neemt het plaatsingsbeleid in 

heroverweging, we zullen dit volgen. 

Er is waarschijnlijk sprake van vuurwerkvrije zones op diverse plekken in de binnenstad, dus ook het 

Stadshart. In- en om het uitgaansgebied zou dan géén vuurwerk afgestoken mogen worden. Het 

gevaar dat we zien is, als men zich aan dit verbod zou houden, makkelijk even een paar straten 

verderop zou gaan. Waar vervolgens anderen er weer last van zouden hebben. Wij zien een 

gedeeltelijk verbod niet zitten! We zullen dit in de gaten houden voor de voorstellen die ongetwijfeld 

eind 2021 zullen komen. 

Toezicht en Handhaving: een grote, geplande meeting met T&H die we namens de kerngroep zouden 

organiseren kon vanwege de coronaregels niet doorgaan. In plaats daarvan houden we nu een klein 

Teams meeting waarin we met de leiding van T&H van gedachten wisselen. Namens de Wijkraad 

Stadshart de volgende vragen:  

1) We zien een minimale zichtbaarheid van boa’s in het Stadshart, terwijl juist daar veel mensen 

bijeen zijn en heel veel overtredingen plaatsvinden, die tot grote ergernis leiden 

(foutparkeren, in het openbaar drinken, te hard rijden, oorverdovend lawaai van auto’s en 

motoren, fietsen in het voetgangersdomein etc.) 

2) We zien te weinig aandacht van T&H op het gebied van knelpunten in het Stadshart, dus daar 

waar het altijd misgaat! 

3) Er is veel geklaag over de bereikbaarheid van T&H, gaat dit via 0900-8844, 14076 of zijn er 

andere directe nummers? 

4) Over het algemeen is er weinig periodiek contact met T&H, we vermoeden dat de organisatie 

al lang niet meer zo is, als een paar jaar geleden. Maar daar komt weinig van doorgesijpeld, 

dit moet verbeteren. 
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Kerngroep: we hebben in de Kerngroep afgesproken om nog maar eens met de Gemeente te spreken 

over onze rol en de invulling die de Gemeente hieraan geeft. Als voorbeeld het ontstaan van een 

nieuwe wijkraad Liniekwartier/Doornbos, zonder hierbij de wijkraad Breda Noord te betrekken. 

Voorzitterschap 2021 

Het is op dit moment niet doenlijk om mensen te spreken die evt. het voorzitterschap zouden 

ambiëren, daarom heeft Piet Maanders aangegeven nog even door te gaan, totdat de coronaregels 

enige versoepeling geven. Wel zal de profielschets alvast gemaakt kunnen worden, aan de overige 

leden van het bestuur het verzoek hier gevolg aan te geven. Het is misschien goed om de vacature en 

profielschets op de website te plaatsen. Egbert stelt voor om de voorzitterstaak te ontlasten om voor 

specifieke onderwerpen een woordvoerder namens de wijkraad te benoemen die zich heeft 

ingevreten in het onderwerp bv. De kartrekker van het onderwerp zoals Egbert m.b.t. het binnenstad 

verhaal “Poets Parel”. Je moet dit model dan wel over de hele breedte trekken. In het profiel moet 

verder duidelijk naar voor komen dat de wijkraad een bewonersorganisatie is dat men niet het idee 

krijgt dat wij een soort afdeling zijn binnen de gemeente. Verder zal de (nieuwe) voorzitter iemand 

moeten zijn die veel beschikbaar is en met name overdag omdat we constateren dat veel overleggen 

overdag plaatsvinden.   

Communicatie 

Piet wil zich de komende tijd gaan toeleggen op een betere communicatie naar de bewoners. Via o.a 

de website en sociale media als Facebook waar we inmiddels ook de inlogcodes van hebben kunnen 

achterhalen. Er is een QR code aangemaakt zodat mensen makkelijker onze website kunnen liken en 

zo makkelijker naar de website geleid kunnen worden. Er moet meer relevante informatie op de 

website komen en men kan dan denken over de ontwikkelingen rond de Oostflank en b.v. het stuk 

van de beiaardier over het 700-jarig bestaan van de Markt op de Grote markt. Kortom genoeg om 

mee aan de slag te kunnen gaan. Binnenkort komen er wel een paar leuke artikeltjes op met foto’s.  

Participatie overleg  

Het is al weer even geleden dat we een overleg hebben gehad over het participatieoverleg. Het is 

een lastig verhaal om het kort weer te geven, maar het komt er op neer dat er een z.g. participatie 

initiatief komt. Overleg gestart tussen de gemeente en de wijkraden op 4 verschillende niveaus van 

informeren t/m verstrekkende bemoeienis  in doelstellingen. Het is opgezet i.h.k.v. de omgevingswet 

waarin bewoners met initiatieven actief kunnen participeren. Wel vragen we ons af welke formele 

status de wijkraden t.o.v. de gemeente hebben en wat we hiermee aan moeten? Piet zal dit in een 

volgend overleg met de kerngroep en wijkzaken van de gemeente aan de orde stellen. We krijgen 

toch sterk de indruk dat ze binnen de gemeente niet goed weten hoe ze nu eigenlijk met de 

wijkraden om moeten gaan en er is geen eenduidig beleid.  
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Poets de Parel 

Er is een brief van ons naar wethouder Adank gestuurd. Het is een korte samenvatting van situaties 

en discussies die hebben plaatsgevonden onder andere naar aanleiding van een stuk van de 

werkgroep van John, Tonny en Egbert. Dit resulteerde in een aantal digitale sessies met o.a. 

ondernemers en andere geïnteresseerden, de z.g. Poets de Parel club. Piet en Egbert hebben 

daaraan deelgenomen, maar geconstateerd dat je er niet veel verder mee komt, omdat onze insteek 

veel breder is dan het Poets de Parel verhaal (te veel een marketingplan bedrijventerrein 

binnenstad). Wij moeten dat dus op een andere manier presenteren zonder voorbij te gaan aan de 

wethouder. Het “Poets de Parel” stuk mist alles wat te maken heeft met wonen, winkelen en het 

reduceren van horeca in de binnenstad. We willen meer ontmoetingsmogelijkheden creëren in 

combinatie met wonen, werken en andere bedrijvigheid, daarnaast is het belangrijk cultuur(historie) 

weer terug naar de binnenstad te trekken. Dit is dus heel veel breder dan het Poets de Parel verhaal 

en dat is niet zo eenvoudig samen te voegen. Komende donderdag 28 januari is er een overleg waar 

wij als wijkraad onze zienswijze zullen weergeven. Egbert haalt hierbij het voorbeeld van Amsterdam 

aan van een dode binnenstad en dat willen we hier zeker zien te voorkomen. Eigenlijk zeggen we 

schaf citymarketing af, want we willen niet onze energie steken in een dode binnenstad alla 

Amsterdam. Dit is in grote lijnen het verhaal en we zullen donderdag de kern van het probleem 

aankaarten. Waarom benader je de binnenstad als een terrein voor dagjesmensen en toeristen en 

waarom benader je de binnenstad niet als de huiskamer van Breda waar wordt gewoond en gewerkt 

met andere activiteiten als cultuur en ontmoeten. Verder moet er ook meer differentiatie in 

(kwaliteit)winkels en wonen van sociale woningbouw, koop en huur.  De vraag is ook wat doe je 

straks als er mogelijk veel mee ruimte vrij komt aan horecapanden? Daar moet je nu over nadenken. 

Denk hierbij aan woon-werk straten en wat wordt de functie van een bepaalde straat voor de 

toekomst. 

Rondvraag en sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt en dus wordt gesloten door de voorzitter. 

 

 

 

 

 

 

 

  


